
 
 

znak sprawy: EKiSO.4355.44.2020                                      Proszowice, dnia 11 maja 2020 r. 
 

 

ODPOWIEDŹ NA PYTANIA  

 Powiat Proszowicki 

ul. 3 Maja 72 

32-100 Proszowice 

 

 

dotyczy: Dostawa sprzętu komputerowego dla dwóch szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Proszowickiego w ramach  Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 Osi 

Priorytetowej nr I „Powszechny dostęp do szybkiego Internetu” działania 1. 1: „Wyeliminowanie 

terytorialnych różnic w możliwości dostępu do szerokopasmowego internetu o wysokich 

przepustowościach” dotycząca realizacji projektu grantowego pn. Zdalna Szkoła – wsparcie 

Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego. 

 

Zamawiający informuje, że jeden z Wykonawców zwrócił się do Zamawiającego z pytaniami. 

Na podstawie art. 38 ust. 2 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych      

(Dz. U. z 2019 r., poz. 1843). Zamawiający odpowiada:  

 

1. Czy Zamawiający zgodzi się na zaoferowanie notebooków zawierających procesory 

przeznaczone przez producenta procesora do montażu w komputerach stacjonarnych ? 

Procesory takie są wydajne ale wadą jest ich wyższa temperatura pracy oraz bardzo głośna 

praca wentylatorów chłodzących. 

Odpowiedź: NIE 

2. Czy Zamawiający godzi się na dostarczenie notebooków z procesorem Intel starszej 5 , 6 i 7 

generacji  ( np. i3-5005u , i3-7020u , i5-6300u) ? 

Odpowiedź: Tak, ale 7 i nowszej generacji. 

3. Czy Zamawiający godzi się na dostarczenie notebooków przepakowywanych , nie 

posiadających opakowań fabrycznych – tzw „repacki”  ? 

Odpowiedź: Wyrażamy zgodę ale tylko w obrębie 25 sztuk sprzętu używanego, a w przypadku 15 

sztuk sprzętu nowego opakowanie fabryczne. 

4. Czy Zamawiający godzi się na dostarczenie notebooków używanych , poleasingowych , lub 

odnawianych ? 

Odpowiedź:  Zamówienie dotyczy 25 sztuk sprzętu używanego,  15 sztuk sprzętu nowego. 

5. Zamawiający w dniu 8 maja opublikował pytanie na które nie odpowiedział , proszę o odp. 

cytuję: 

Czy Zamawiający dopuści jako równoważne, rozwiązanie polegające na dodaniu do 

zaoferowanego notebooka dodatkowego konwertera umożliwiającego wyprowadzenie złącza 

RJ-45? Biorąc pod uwagę najnowsze trendy, gdzie renomowani producenci decydują się 

wyłącznie na komunikację bezprzewodową jako standard urządzeń mobilnych, a tam gdzie 

jest taka potrzeba umożliwiają połączenia kablowe z wykorzystaniem przejściówek i 

adapterów do RJ-45, zwracamy się z prośbą jak powyżej. Umożliwi to zaoferowanie sprzętu 

większej liczbie producentów, nie wykluczając nikogo. Powyższa prośba stoi w zgodzie ze 

stanowiskiem Ministerstwa Cyfryzacji oraz UZP 

Odpowiedź: nie dopuszczamy tego typu rozwiązań 

 


